
Výroční zpráva 
 

výboru, komise, pracovní skupiny Mediální komise 
období od 15. 9. 2023 do 13. 9. 2024  
Zhodnocení činnosti 
 
Mediální komise byla zřízena Radou města Svitavy 28. 11. 2022.  
 

Od vypracování poslední výroční zprávy 14. 9. 2023 se mediální komise sešla třikrát, další jednání je 
naplánované na 30. 9. 2024. Jedno jednání mediální komise připravované na červen 2024 odpadlo kvůli 
pracovní neschopnosti dvou zásadních členů komise (P. Šmerdy a L. Dynky, v jejichž režii bylo jednání 
připravováno – mělo být zaměřeno na přípravu portálu občana a na problematiku radničního zpravodaje 
Naše město). 
 

Na jednání komise 25. 9. 2023 byl projednán postup implementace Portálu občana. Půjde o balík výstupů 
– Portál občana, Portál úředníka, Automatizace práce s elektronickými dokumenty i pro organizace města 
a doplnění infrastruktury. Projekt byl ve fázi finalizace zadávací dokumentace pro VŘ. Koordinátorem 
projektu je Ing. Libor Dynka. Zároveň byl prezentován pilíř Turista (Volný čas) na webu města. 
Prezentaci „pracovní verze“ provedl Petr Šmerda. Využita bude aplikace („dlaždicový  systém“). 
 

Na jednání komise 27. 11. 2023 provedl prezentaci konečné verze pilíře Volný čas Petr Šmerda. Spuštění 
bylo naplánováno na 1. 1. 2024. Systém je rozšiřitelný. Jazykové mutace nebudou, možno využít 
překladače Google. Nutno zajistit informovanost občanů např. přes Naše město. Portál občana – projekt 
byl zadán ke kontrole na CRR, na začátku roku by mělo proběhnout VŘ na dodávku. Inplantace by měla 
proběhnout do konce roku 2024. Náklady: celkové náklady: 7 819 178,01 Kč, výše dotace: 6 646 301,31 
Kč. V souvislosti s tím by mohlo město dosáhnout na další finanční prostředky na kybernetickou 
bezpečnost (náklady 20 mil. Kč).  
 

Jednání komise 18. 3. 2024 proběhlo formou návštěvy studia CMS TV. Místní televizní vysílání 
prostřednictvím CMS TV je již od poloviny 90. let minulého století jedním z významných svitavských 
komunikačních kanálů. Proto byla zajištěna prohlídka studia, kde vysílání vzniká. Pod vedením Petra 
Horáka st. absolvovali přítomní prohlídku všech prostor studia a technologického zázemí studia. Přítomní 
byli seznámeni s fungováním studia, se vznikem všech vysílaných pořadů (textových, obrazových i 
filmových), s principy přenosu obrazu do domácností, případně na internet. Přítomní se zajímali např. o 
podněty k vytváření reportáži, o zpětnou vazbu od diváků, o smluvním vztahu k městu Svitavy, o 
personálním zázemí studia, o fungování studia. Zároveň se diskutovalo o pilíři Volný čas, který již 
funguje. 
 
 

Přehled účasti jednotlivých členů na jednáních 
25. 9. 2023 27. 11. 2023 18. 3. 2024  

PaedDr. Milan Báča O O O  
Ing. Luboš Branda - O -  
Ing. Libor Dynka - O -  
Vojtěch Hajský - - O  
Mgr. Kateřina Kotasová O - O  
Mgr. Ditta Kukaňová O O O  
Ing. Jaroslav Kytýr - O -  
Mgr. Petr Šmerda O O -  
Bc. Lucie Vízdalová - - O  
Pavlína Vyčítalová - - -  
O – účastnil se; X – neúčastnil se; - omluven 

 
Datum zpracování 13. 9. 2024                   podpis předsedy  

 


